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Einer der drei Anwendungsfälle, an denen das Projekt forscht, stellt COALA-Partner Fratelli Piacenza (Italien), Hersteller hochwertiger Stoffe. Die anderen Fälle kommen aus den Industriefeldern Chemie und Haushaltsgeräte („Weiße Ware“).
One of the three use cases that the project is researching is provided by COALA partner Fratelli Piacenza (Italy), a manufacturer of high-quality fabrics. The other cases come from the industrial fields of chemicals and household appliances.
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Die Forschung erfolgt anhand von drei exemplarischen Anwendungsfällen aus den Industriefeldern Textil, Chemie und Haushaltsgeräte („Weiße Ware“). Mit dabei ist COALA-Projektpartner Whirlpool EMEA (Italien).
The research is based on three exemplary use cases from the industrial fields of textiles, chemicals and household appliances. Among others, COALA project partner Whirlpool EMEA (Italy) is involved.
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Das Konsortium forscht und entwickelt anhand von drei exemplarischen Anwendungsfällen – unter anderem in der chemischen Industrie bei Projektpartner Diversey Netherlands Production (Niederlande). Er stellt Reinigungsmittel her.
The consortium is researching and developing based on three exemplary use cases – including in the chemical industry at project partner Diversey Netherlands Production (Netherlands). He produces cleaning agents.
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Der COALA-Sprachassistent soll künftig Arbeitende in der Produktion unterstützen und kann beispielsweise per Smartphone oder Tablet verwendet werden.
[bookmark: _GoBack]The COALA voice assistant will support tomorrow’s production workers and it is usable via smartphone or tablet, for example.
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Projekt-Logo.
Project logo.
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